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Generalliği hayal etti patron olmayı seçti

Kuleli Askeri Lisesi’ni bitirdiğinde genelkurmay başkanı olmayı hayal eden
Mustafa Karabağlı, bugün Luna markasıyla 32 ülkeye elektronik ve su sayaçları
ihracatı yapan dev bir şirketin patronu
Luna Elektrik Elektronik A.Ş'nin Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Karabağlı, Kuleli Askeri Lisesi'ni bitirdiğinde hayali
genelkurmay başkanı olmaktı. Ancak o bugün Avrupa, Balkan ve Afrika ülkelerinin de aralarında bulunduğu 32 ülkeye
elektronik sayaç ve su sayaçları ihracatı yapan dev bir şirketin patronu. Askeri liseyi bitirdikten sonra ODTÜ Elektronik
Mühendisliği'ni okuyan ve bir süre özel sökterde çalışan Mustafa Karabağlı, 1991 yılında kendi işini kurdu. 1. Sanayi
Sitesi'nde 40 metrekarelik bir dükkandan, Atatürk Organize Sanayi'de 700 kişinin çalıştığı dört ayrı fabrikaya ulaşan Mustafa
Karabağlı, sektörde yarattığı farklılığı Yeni Asır'a anlattı.

ODTÜ'DEN MEZUN OLDU

Luna markasıyla Türkiye'de 13 milyondan, dünyada ise 30 milyondan fazla evde akllı sayaçla sektörün devi haline
geldiklerini belirten Mustafa Karabağlı, "Kuleli Askeri Lisesi'ni iyi dereceyle kazandım. Hayalim her öğrenci gibi okulu
başarıyla bitirip Genel Kurmay Başkanı ya da Türkiye'nin gurur kayağı üst düzey bir komutan olmaktı. Ancak Kuleli'yi



18.03.2021 Generall�ğ� hayal ett� patron olmayı seçt� - Sabah

2/2

başarıyla bitirmeme rağmen askerlik hayatını sürdürmeme kararı aldım" dedi. 
Ardından ODTÜ Elektronik Mühendisliği'ni kazandığını söyleyen Karabağlı, "Rektörümüz Ömer Saatçioğlu'nun, 'Sahaya
çıkın, ne zaman kendinizi yeterli görüyorsanız hiç şüphe etmeyin, işinizi kurun. Yeterli donanımı bu üniversitede aldınız'
sözleri beni kamçıladı. Kiraladığım dükkanda iki masa ve sandalyeden başka bir şey yoktu. Elektronik tartıların, devrelerin
tasarım ve üretimini yaptım. 2000'lere kadar beyaz eşyaların elektronik parçalarının tasarım ve üretimini gerçekleştirdik. İşe
başladığımın üçüncü yılında da 'yılın yardımcı sanayicisi' seçildim, Arçelik'ten 'İyi Tasarım' ödülü aldım. 2000-2001 yıllarında
'kendi ürünlerimizi üretmeliyiz' fikri belirdi. O yıllarda elektronik sayaçlar yeniydi. Böylece elektronik sayaç üretimine yöneldik.
2008'de kendi markamız Luna'yı kurduk, 2012'den beri de bu pazarın lideri konumundayız" dedi.

ARGE OLMAZSA OLMAZ 

Çiğli Atatürk Organize'de 400 bine yakın sayaç üretim kapasitesine sahip Luna firması ile 3 yıl önce elektronik sayacın
yanında su sayacı ve LED aydınlatma ürünlerini de piyasaya sunduklarını söyleyen Karabağlı, "Ege'nin ilk elektrik ve
elektronik ürünlerinin test edilebileceği bir laboratuvar açtık. Tıpkı elektrikte olduğu gibi bu ürünlerimiz de uzaktan kontrol
edilebilecek. LED aydınlatmada ise ekonomik tüketimli ürünler üretiyoruz" diye konuştu.

HEDEF YÜZDE 25 

Karabağlı sözlerini şöyle sürdürdü: "Her yıl yeni yatırımlarla Luna markasını büyütüyoruz. 2018'de şirket olarak yüzde 20
büyüdük. Ancak 2019'da yeni istihdam ve yeni üretim tesisleriyle büyüme hedefimiz yüzde 25 civarında olacak."

FATİH ŞENDİL


